
REFERAT fra mødet i Ellemarkens Afdelingsbestyrelse den 10.12.2019. 

Referent: Birgit I. Nielsen   Ordstyrer: Turgay Pala      

Næste møde: Den 08.01.20 kl. 18.00.     

______________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referatet fra beboermødet den 06.11.19 og referatet fra bestyrelsens 

visionsdag den 23.11.19.  

Referaterne blev godkendt og underskrevet.  

2. Godkendelse af dagsordenen. 

Punkternes rækkefølge blev ændret. Da ejendomsmester Lars Bjerre var syg, blev punkt 6 udsat.   

3. Valg af ordstyrer ifølge forretningsordenen. 

Turgay Pala blev valgt som ordstyrer.  

4. Budgetmøde med DAB v/Karl Guldberg Kristiansen. 

Det udarbejdede budgetudkast blev drøftet. Der var enighed om, at det skal drøftes med 

ejendomsmester Lars Bjerre i.f.t. evt. yderligere disponering af kommende udgifter. 

5. Status fra byggeudvalget + beslutning vedr. nyt beboerhus. 

Tilstandsrapport på Skellet er modtaget pr. mail. Afdelingsbestyrelsen giver byggeudvalget mandat 

til at gå i dialog med Selskabsbestyrelsen om mulige scenarier for et nyt beboerhus.  

6. Orientering og status v/ejendomsmester Lars Bjerre. 

Punktet udsat jfr. punkt 2. 

7. Planlægning af bestyrelsesmøder i 2020.  

Visionsweekend ultimo maj 2020 planlægges af Winnie Kruse, Bilal Gög og Mickal Andersen.  

8. Budget og økonomi/indkomne ansøgninger v/kasserer Ivan Bruus-Jensen. 

Afdelingsbestyrelsen besluttede at bevilge skattefri telefongodtgørelse og skattefrit 

udokumenteret administrationstillæg til medlemmerne for 2020 til udbetaling i januar 2020. 

Formanden oplyste, at DAB overfor tidligere kasserer Janna Gisli har kvitteret for afsluttet og 

godkendt regnskab. 



Der er modtaget ansøgning fra Morgenstjernen vedrørende det ordinære tilskud på kr. 3.500,00. 

Regnskab er modtaget og godkendt, hvorfor bevilling gives. 

Der er modtaget ansøgning vedrørende beboerarrangement på Drøvlen juleaften, hvor der er 30 

tilmeldte. Der bevilges kr. 10.000,00,  og der forelægges efterfølgende regnskab og endelig 

afregning. 

Procedure for indkøb på vegne af afdelingsbestyrelsen fremlægges af kasserer Ivan Bruus-Jensen 

på næste møde.          

9. Evt.  

Bilal Gög spurgte til status på muligheden for etablering af el-standere i Ellemarken. 

Afdelingsbestyrelsen afventer en melding fra ejendomsmester Lars Bjerre jfr. tidligere aftale.    

 

 

Mødet afsluttet kl.  21.45 

 


